

# Indonesia ~ Yogyakarta 印尼 - 日惹

中航假期  
CAAC  
HOLIDAYS  
Licence No.: 350725

4 Days  
4 日 3 晚

OMR-1704023-V2

from **HK\$7,330**up

A great way to fly  
**SINGAPORE AIRLINES**

A STAR ALLIANCE MEMBER

VALID FOR DEPARTURE ON 01 JUN-20 DEC 17

機票可免費停留新加坡  
Stopover at Singapore is permit

## 印尼私人導賞遊

## Indonesia Private Guided Tour

造訪迪恩高原

一個鮮為人知的世外桃源

**\*\*越多人，越著數\*\***  
**四人同行共減 HK\$1000!**

### 套票包括：

- ✓ 新加坡航空來回香港至新加坡經濟客位機票乙張及勝安航空來回新加坡至日惹經濟客位機票乙張
- ✓ 來回機場至酒店接送
- ✓ 3 晚日惹酒店住宿連每天早餐
- ✓ 2 天指定行程(包景點門票)連私人用車及英語司機導遊及行程表內所列之餐食
- ✓ HK\$100,000 旅遊保險及 0.15% 旅遊業議會印花稅

### Package include:

- ✓ Roundtrip Economy class air ticket between Hong Kong & Singapore on Singapore Airlines; Singapore & Yogyakarta on Silk Air
- ✓ Roundtrip airport transfer
- ✓ 3 nights stay at hotel in Yogyakarta with daily breakfast
- ✓ 2 days sightseeing tour per itinerary (include entrance ticket, if any) with private car & English-speaking driver guide & meal plan as state on itinerary
- ✓ HK\$100,000 travel insurance & 0.15% TIC levy



### MI flight time for Singapore to Yogyakarta OR v.v. (for reference only)

Flight No.	From	To	ETD	ETA	Days of week
MI152	SIN	JOG	0820	0930	Tue, Thu, Fri, Sat
MI154			1525	1705	Sun
MI151	JOG	SIN	1015	1355	Tue, Thu, Fri, Sat
MI153			1800	2100	Sun

於 17 年 6 月 14 日至 7 月 17 日期間入住以下酒店，每位客人每晚需繳附加費 HKD500；  
詳細行程、細則及條款之英語版本及機票附加費之詳情請參閱第 2 頁

HOTEL 酒店	ADULT 成人 (HK\$)			CHILD 小童 (HK\$)		EXTRA NIGHT/ROOM/NIGHT 延長續住每房每晚 (HK\$)	
	HALF TWIN 佔半房	SINGLE 單人房	EXTRA BED 加床	NO BED 不佔床	EXTRA BED 加床	PER ROOM 每房	EXTRA BED 加床
<a href="#">Ibis Styles Yogyakarta (3)</a>	7,330	7,910	7,330	4,770	6,070	570	280
<a href="#">THE 101 Yogyakarta Tugu (3)</a>	7,490	8,210	7,470	4,860	6,170	680	340
<a href="#">Sheraton Mustika Yogyakarta Resort and Spa (5)</a>	7,690	8,680	7,700	4,960	6,390	850	415
<a href="#">The Phoenix Hotel Yogyakarta - MGallery Collection (5)</a>	7,740	8,780	7,740	5,010	6,420	880	440
<a href="#">Melia Purosani (5)</a>	7,900	9,070	7,900	5,100	6,560	960	480

**第一天** 香港 → 新加坡 → 日惹 香港出發，抵步後專車接送酒店，是日自由活動

### 婆羅浮屠佛塔及迪恩高原

約早上 4 點 40 分起床，前往【**婆羅浮屠佛塔**】欣賞晨光的景色。婆羅浮屠佛塔為世界上最大的單一佛塔，於 1006 年的一次火山爆發中被埋，至 1814 年重見天日，但直到 1984 年才修復完成至今天的模樣。之後往【**迪恩高原**】，高原地勢為海拔 2093 公尺，全年平均只有攝氏 17 度。考古學家對 Dieng 解意為神仙之地，原是一座很雄偉的大山，後來發生火山爆發，改變成一座面積遼闊的高原山區，在平原可見廟群，如 Gatokaca 及 Dwarawati 廟、Area Museum、【**西吉當火山口**】、【**五彩湖**】及 Bimo Lukar 等。返回日惹。晚餐後，入住酒店休息。

**第二天**  
午餐  
晚餐

### 巴南古廟及巴朗特里提斯海灘

早餐後，出發前往【**巴南古廟**】，古廟建於 9 世紀，幾與婆羅浮屠同時，是印尼最大印度教寺廟群。繼返日惹市內觀光，參觀【**蘇丹皇宮**】及【**塔曼水宮**】，水宮是以前是皇室休息室和娛樂花園。王室經常在庭園款待賓客或大開宴席作樂。再前往【**Malioboro Street**】，是日惹市的主要市場，那裡有很多小工藝品攤子。再走到【**庫塔歌德**】，該處是印尼最大的手工銀製品廠的地方。最後前往【**巴朗特里提斯海灘**】欣賞日惹日落之景色。晚餐後，入住酒店休息。

**第三天**  
早餐  
午餐  
晚餐

### 日惹 → 新加坡 → 香港

早餐後，自由活動並辦理退房手續。乘專車前往日惹機場，搭乘航班經新加坡返抵香港。

# Indonesia ~ Yogyakarta

## 印尼 - 日惹

中航假期  
CAAC  
HOLIDAYS  
Licence No.: 350725

4 Days  
4 日 3 晚

from **HK\$7,330** up

OMR-1704023-V2

A great way to fly  
**SINGAPORE AIRLINES**

A STAR ALLIANCE MEMBER

VALID FOR DEPARTURE ON 01JUN-20DEC 17

機票可免費停留新加坡  
Stopover at Singapore is permit

<b>Day 1</b>	<b>Hong Kong → Singapore → Yogyakarta</b> Depart from Hong Kong. On arrival, pick up & transfer to hotel. <b>Visit Borobudur Temple &amp; Dieng</b>
<b>Day 2</b> Lunch Dinner	Morning call at 0440 am start to Borobudur Sunrise tour. Borobudur temple is the biggest Buddhist temple in Asia. The temple was buried after the earthquake in 1006 and was revealed in 1814 in ruined condition. Until 1984, it had completed the last restoration. Afterward drive to Dieng Plateau. The Dieng Plateau locates almost 2093m above sea level with average temperature at 17C. The word Dieng means "Abode of the Gods". On the plateau, visit Hindu temple complex, Gatotkaca & Dwarawati temple, Area Museum, Sikidang Crater & Warna Lake. The magnificent water spring " Bimo Lukar ", Lunch and Dinner at local restaurant. free at leisure time. <b>Visit Prambana Temple &amp; Parangtiritis Beach</b>
<b>Day 3</b> Breakfast Lunch Dinner	After breakfast, visit Prambanan Temple which locates 16km northeast of the city. The temple built in 9th Century, the largest Hindu temple compound in Central Java. Back to Jogja for city tour include the visit to Kraton/Sultan's Palace, built in the grand & elegant Javanese architectural style. The Taman Sari (Water Castle). Literally, it means "fragrant garden". The Sultan & his concubines used to relax here & from the tower overlooking the female bathing pools. Then proceed to Malioboro Street, the main street in Jogja with lots of handicraft shops. Later on proceed to Kota Gede for the traditional silver hand made. Last stop to the Parangtritis Beach to enjoy the sunset of Yogyakarta. Back to hotel after dinner.
<b>Day 4</b> Breakfast	<b>Jogyakarta → Singapore → Hong Kong</b> Breakfast at hotel. Free at leisure & check-out for transfer to Yogyakarta airport for flight to Hong Kong via Singapore.

### 訂座艙位及機票附加費 BOOKING CLASS AND AIRFARE SURCHARGE (HKD)

出發日期 Outbound date	適用航班 Applicable Flights	成人 Adult	小童 Child	訂座艙位及機票有效期 Booking class & ticket validity	備註 Remarks
01Jun-06Jul17; 20Aug-21Dec17	Any flights	-	-	N+N / 2days-1month	Both outbound & inbound date must be within stated period
01Jun-21Dec17; 27-31Dec17		400	300	Q+Q / 2days-2months	
		1150	860	W+W / 0-3 months	
01Jun-20Dec17	Any flights	1660	1240	H+H / 0-6 months	-

Remarks: Valid on SQ/MI operating flights with SQ/MI flight numbers

### 細則及條款：

- ✘ 二人同行價錢只適用於至少二位同行，行程、航班必須相同，並必須於去程及回程時一同辦理登記手續。所有同行客人必須於同一 PNR 內訂位。
- ✘ 機票不可轉其他航空公司、不可更改日期、航班、行程及不可退票。
- ✘ **機票訂位：N (來回香港至新加坡)。機票訂位：N (來回新加坡至日惹)**。機票有效期: 2 日-1 月。
- ✘ 旅遊套餐發出後，任何未使用之服務(如機票、酒店住宿或任何膳食等)，恕不退還。
- ✘ 套票參觀行程或途經之景點或活動如休息、維修或因天氣、時間、交通等問題而未能前往，會視乎情況安排於翌日，但如情況不容許，恕不退款。
- ✘ 套票如有行程中安排餐食，餐食是不包括飲料。膳食會因行程路線、航班時間等之問題會有所調動。膳食安排於當地餐廳為主。
- ✘ 第一天抵步如套票包含晚餐或觀光如因搭乘之航班較晚，晚餐或行程會改為安排於第四天，但只限於第四天回程航班安排為晚機，否則作自動放棄，不作退款。如機場接送安排於 23:00 - 06:00 之時段，需繳付加費每位每程 HK\$160
- ✘ 以上價格不包括香港及當地離境稅、香港機場保安費及燃油附加費。
- ✘ 當地機場建設費及司機、導遊小費須由客人於當地直接繳付。導遊小費建議為每位客人每天 3 美金。
- ✘ 套餐內指定之服務，一經確定，不可更改、取消、退款或更換其他服務。
- ✘ 套餐價格以酒店住宿日期計，不適用於 2017 年 12 月 20 日後之住宿。如有任何更改及終止，恕不另行通知。其他細則及條款均以英文版為準。

### Terms & Conditions:

- ✘ Prices are valid for min. 2 persons travel together with same itinerary under same reservation. Check-in must be together at airline counter & hotel.
- ✘ Ticket is non-endorsable, non-reroutable & non-refundable. Any change on travel date, flight or itinerary is not allowed. Any unused services as included in the original package have no refund value and not allow to change for other replacement.
- ✘ Booking Class: **N** (between Hong Kong & Singapore) & **N** (between Singapore & Yogyakarta) . Ticket validity: 2days-1 month
- ✘ If sightseeing tour or meal included in package, due to the circumstances, including but not limited to, like closure or maintenance of monuments, weather, time, or traffic, etc., the planned visit or activity will be arranged on the next day if possible. No refund can be made if it's failed to do so.
- ✘ Beverages are not included in case of meal provided and normally meals are arranged at local restaurant.
- ✘ If meal or sightseeing included on the 1<sup>st</sup> day but with late arrival, this would be re-arranged on the last day provided the departure flight is booked on evening flight. Otherwise, it will be considered as forfeited and with no refund.
- ✘ Any transfer if arranged during midnight from 23:00 to 06:00, a surcharge of HK\$160 /person/ way applied.
- ✘ Prices exclude HK & local airport taxes, Hong Kong security services charge & fuel surcharge. Airports development fees & tipping for driver/guide has to be paid by passengers upon departure. Suggested tipping for driver/guide at US\$3 per passenger per day.
- ✘ Once booking is confirmed, no change, cancel, refund or in exchange of other service.
- ✘ Package prices are based on the complete stay at hotel. For accommodation during fair periods or after 20Dec17 are not applicable & subject to surcharge. Prices are subject to change without prior notice.